
 

 

Sundheds- og Ældreudvalget har den 13. december 2016 stillet følgende spørgsmål 

nr. 279 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra ikke-medlem, Simon Kollerup (S).  

 

Spørgsmål nr. 279:  

”Hvordan kan det af ministeren nedsatte lægedækningsudvalg bidrage til at opret-

holde den særlige ø-status, som Sygehus Thy-Mors har, herunder status som fuldgyl-

digt akutsygehus?” 

 

Svar: 

Der er, som beskrevet i mit svar på spm. 277 og 278 (Alm. del), nedsat et lægedæk-

ningsudvalg, som skal bidrage med anbefalinger til at løse udfordringer med læge-

dækningen landet over.    

 

Jeg forventer, at udvalget bl.a. vil bidrage med anbefalinger, som kan understøtte en 

bedre lægedækning på sygehuse på tværs af landet. Nogle anbefalinger vil forvente-

ligt kunne gennemføres på nationalt niveau, mens andre anbefalinger skal implemen-

teres af parterne lokalt, herunder af regionerne. 

 

Jeg ser frem til udvalgets afrapportering primo 2017.  
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